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Voorzitter. 

Wij zullen in deze commissiebehandeling met twee leden het woord voeren. Ik start met 

mijn inbreng over het sociaal domein waarna mijn collega, mevrouw Van Stratum doorgaat 

over sport. 

Naar aanleiding van de meicirculaire, geeft het college aan, dat een aantal onzekere 

financiële posten zijn vastgesteld. Complimenten aan de wethouder, voor de lobby rondom 

beschermd wonen, waardoor we uiteindelijk een stijging zien, aan de inkomstenkant.  

Met de keuze van het kabinet weten gemeenten waar ze de komende jaren aan toe zijn. 

Echter bij meer groei, en/of mogelijke fouten in de historische cijfers, ligt het risico bij de 

gemeenten zelf, om het financiële gat wat daardoor kan ontstaan, op te vangen.  

Kan het college voldoende garanderen dat er geen fouten zitten in de historische data van 

de gemeente Eindhoven? Zo nee, dan wil de VVD graag een analyse-en-risico-beheersplan. 

In de toelichting hebben we ook kunnen lezen, dat er nog geen duidelijkheid is over 

financiële compensatie voor het risico rondom jeugd en het verdeelmodel, waardoor er 

mogelijk een negatief risico is voor ons, van maximaal € 2 miljoen. Wij wachten dus tot de 

septembercirculaire, zodat we dat bij de begroting mee kunnen nemen. 

Verder zijn wij het eens met de richting die is ingezet met de beweging van WIJ-Eindhoven, 

en het extra verstevigen van de sociale basisstructuur. Wij gaan er samen met het college 

van uit, dat wanneer meer wordt ingezet op preventie en voegsignalering, eerder kan 

worden geïntervenieerd, waardoor verergering wordt voorkomen, en dus minder beroep 

wordt gedaan op de duurdere tweedelijns zorg. Echter, door het nog steeds ontbreken van 

een monitor, hebben we er geen zicht op. Het is voor de VVD van groot belang om zo snel 

mogelijk een zorgvuldige en betrouwbare prognose te hebben, van het 

voorzieningengebruik en de uitputting van de middelen. Maar ook resultaatinformatie en 

mogelijkheden tot evaluatie van het ingezette beleid is voor ons van belang.  

De VVD wil nogmaals benadrukken, dat wij geen bureaucratisch gedrocht willen creëren met 

de Stichting WIJ-Eindhoven als uitvoeringsorganisatie. We willen geen 

managementstructuren in de stichting, maar zelfstandig verantwoordelijke 

generalistenteams, waarbij het uitgangspunt blijft, dat de stichting in de toekomst een 

corporatievorm wordt.  

  



 
 

Daarbij zijn wij er altijd van uit gegaan, dat er geen risico is op een toename van uitgaven van 

arbeidsvoorwaarden of uitvoeringskosten, bij de oprichting van die stichting of corporatie. 

Wat ons betreft is het niet acceptabel, dat de reserve sociaal domein, wordt ingezet voor 

een toename van uitvoeringskosten of arbeidsvoorwaarden, van de WIJ-Generalisten. De 

reserve sociaal domein van 25 miljoen is expliciet bedoeld voor een zachte landing van de 

decentralisaties, en als reserve, om te kunnen interveniëren, wanneer mensen tussen wal en 

schip dreigen te vallen. Graag een reactie van de wethouder hierop.  

Nu volgt mevrouw van Stratum met haar betoog over Sport. 

De behandeling van de Sportvisie vindt pas plaats tijdens de extra commissievergadering van 

13 juli. Als reactie op mijn betoog heeft de wethouder nogmaals toegezegd dat wij de 

stukken over de multifunctionele accommodatie zullen ontvangen. Dat is inmiddels gebeurd. 

Dank u voorzitter. 

Te zeggen dat het proces rond de Sportvisie moeizaam is verlopen is een understatement. 

Dat moeizame proces heeft voor een aantal vertragingen gezorgd en daardoor zitten wij nu 

in de lastige situatie dat wij de Kadernota in de commissie bespreken vóór we de Sportvisie 

met elkaar besproken hebben. Dat vindt de VVD niet bepaald ideaal. 

In de Kadernota lezen we dat de samenleving verandert en daarmee ook de voorkeuren voor 

de manier waarop mensen sporten en de sporten die ze beoefenen. Er is zeker sprake van 

toenemende individualisering, maar dit betekent nog lang niet dat het verenigingsleven 

dood is. Integendeel, zoals we met eigen ogen hebben kunnen zien tijdens de 

inspreekavonden op het Stadhuis. De VVD vindt het prematuur om zover op de 

maatschappelijke ontwikkelingen vooruit te lopen en op grond daarvan over te gaan tot 

sluiting van accommodaties.  

Keuzes maken is prima. Maar dan wel keuzes die goed zijn onderbouwd. De keuzes voor de 

sluiting van de ijsbaan en van sporthal Eckart komen nu uit de lucht vallen en dragen volgens 

ons ook zeker niet bij aan het bevorderen van de sportparticipatie. Toch het ultieme doel 

van het gemeentelijk sportbeleid.  

Als uiteindelijk blijkt dat de ijsbaan toch gesloten wordt, betekent dit dat de wethouder 

eenzijdig de afspraken opzegt die vier jaar geleden met de stad zijn gemaakt. Toen hebben 

de verenigingen uit solidariteit toegestemd met een tariefsverhoging om de ijsbaan open te 

houden. De VVD wil dan dat de tariefsverhogingen worden teruggedraaid en de indexering 

over de nieuwe bedragen plaatsvindt. 

Tijdens de bespreking van de jaarrekening 2014 heeft wethouder Schreurs bevestigd dat er 

2,7 miljoen gereserveerd is voor sport om te werken aan een oplossing voor de knelpunten 

en met name de ijsbaan. 

De eerste verkenning van het expertteam heeft genoeg ideeën opgeleverd die nog dit jaar 

getoetst kunnen worden op haalbaarheid. Wij roepen de wethouder dan ook op om hier 



 
 

serieus mee aan de slag te gaan, het gesprek aan te gaan met alle partijen en te werken aan 

een ijsplan, zoals er ook gewerkt wordt aan een voetbalplan en een tennisplan.  

Wij wachten graag de resultaten van deze exercitie af en spreken nogmaals de hoop uit dat 

de bezuinigingstaakstelling gerealiseerd kan worden door een slimmere exploitatie en niet 

alleen door sluiting. 

Tot zover ons betoog vandaag, de rest bewaren wij voor de discussie op 13 juli.  


